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Interpellation om nya planer på simbassänger och dialogen med berörda 
föreningar. 

Bakgrund: 

Helt plötsligt kunde Uppsalaborna ta del av nyheten att vissa politiker och tjänstemän 
fått för sig att kommunen inte längre skulle fullfölja tidigare beslutade planer om att 
renovera och förbättra Fyrishovs vattenverksamheter. Helt plötsligt finns en 
arbetsgrupp som kommit fram till ett nytt förslag på hur kommunen ska investera 
minst 1,4 miljarder i fyra nya simanläggningar. En arbetsgrupp som föreslår något 
helt annat än vad tidigare beslut i kommunfullmäktige riktats in mot. Förslag som 
tveklöst indikerar ännu större skuldsättningsbehov inom kommunens bolagsgrupp. 
Utredningsslutsatser som i praktiken indikerar på att dyra renoveringsinsatser de 
senaste åren varit bortkastade pengar. 

Den 24 april 2017 gav kommunfullmäktige Fyrishov i uppdrag att förnya och utveckla 
bad- och simanläggningen. Steg ett skulle vara att bygga en ny simhall. Under 
december 2019 startades en arkitekttävling för att även utveckla större delar av 
fastigheten som Fyrishov med fördel skulle kunna vidareutveckla. Inte minst med 
möjligheten att byta exploateringsmark i Seminarieparken mot 
exploateringsrättigheter på Fyrishovs mark i anslutning till parken.  

Jag antar att berörda föreningar varit inblandade i denna arbetsgrupps 
utredningsarbete. För mig borde det vara en självklarhet. Om så varit fallet är det 
förvånande att vissa föreningar i media uttryckte sin stora förvåning över de planer 
som presenterades kopplade till nya platser för simanläggningar.  

Jag frågar kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling; 

- Vilka är det som ingått i den arbetsgrupp som tycker att kommunen ska ta ett 
nytag kopplat till bassängkapacitet? 

- När och var har beslut fattats om att tillsätta ovan arbetsgrupp och vilken 
budget avsattes för att genomföra detta utredningsarbete? 

- Vilka är de personer och företag som beskrivs som experter som varit ovan 
angivna arbetsgrupp behjälpliga? 

- Vilken är den ”tredje part” som sägs ha validerat den utredning som landat i ett 
omtag kopplat till simanläggningar? 

- Vilken är nyttan med att ersätta Fyrishovs familjebad med ett nytt mer centralt 
familjebad vid Kölen där det finns en besvärande luktproblematik som gör 
området mycket olämpligt för något liknande i utomhusmiljö?  

- Hur är det möjligt att Fyrishovs badverksamhet helt plötsligt bedöms ha en 
kvarvarande livslängd på maximalt fem år? 

- Varför har inte berörda föreningar kopplat till dessa nya vilda planer fått vara med 
och ge sina perspektiv på tänkandet under utredningsarbetet? 
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